
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

21.04.2021                                        м.Черкаси                                                 № 5 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

 

Всього членів комісії   – 5 

На засіданні присутні – 3: Гончаренко В.Г. – голова комісії,  Помченко О.В. – 

заступник голови комісії, Сегеда Ю.Ю. – секретар комісії. 

 

Відсутні – 2:  Буцько С.А.,  Дикун Л.Є. 

 

Присутні запрошені на засідання комісії: 

Бондаренко Владислав Олексійович – заступник начальника Черкаського 

управління захисних масивів дніпровських водосховищ, 

Даниленко Сергій Миколайович – заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації – начальник 

управління планування регіонального розвитку, 

Мазур Людмила Олегівна – начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом виконавчого апарату обласної ради, 

Митюк Тетяна Сергіївна – заступник директора Департаменту – 

начальник управління міжбюджетних розрахунків та аналізу бюджету 

Департаменту фінансів обласної державної адміністрації, 

Нелезенко Ніна Петрівна – головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради, 

Чубань Сергій Васильович – директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної державної адміністрації, 

Шендрик Тетяна Володимирівна – в.о. директора Департаменту 

агропромислового розвитку обласної державної адміністрації. 

 

Список реєстрації запрошених на засідання додається.  

 

В засіданні взяли участь заступники голови обласної ради: 

Доманський В.М., Лісовий С.М., Мушієк М.Г. 
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Порядок денний: 

 

1. Про обрання секретаря постійної комісії 

Доповідає: 

Гончаренко  

Віктор Григорович  - голова постійної комісії 

– голова постійної комісії 

 

2. Про погодження проєкту землеустрою щодо встановлення (зміни) меж 

міста Христинівка 

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

 - голова постійної комісії 

– начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

 

3. Про затвердження звіту за 2020 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 

роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки 

Доповідає: 

Стеценко  

Василь Борисович  - голова постійної комісії 

– директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік» 

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

– заступник директора Департаменту – начальник 

управління міжбюджетних розрахунків та аналізу 

бюджету Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

 

5. Про надання земельної ділянки в постійне користування 

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

– головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 

 

6. Про припинення права постійного користування земельними ділянками 

та надання їх у користування 

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

– головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 
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7. Про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VII «Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами 

у Черкаській області на 2016 – 2020 роки» у 2020 році 

Доповідає: 

Чубань 

Сергій Васильович 

– директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації 

Лапін 

Андрій Сергійович 

– директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

 

8. Про хід виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-2/VI «Про 

обласну екологічну програму «Чистий Дніпро» в розрізі обласної програми 

«Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 року» 

Доповідає: 

Бондаренко  

Владислав Олексійович 

– заступник начальника Черкаського управління 

захисних масивів дніпровських водосховищ 

 

9. Про хід виконання рішення обласної ради від 07.09.2017 № 16-20/VIІ 

«Про обласну програму боротьби з амброзією полинолистою у Черкаської 

області на 2017-2021 роки» 

Доповідає: 

Шендрик 

Тетяна Володимирівна 

– в.о. директора Департаменту агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

10. Про виконання рішень обласної ради, головним виконавцем яких 

визначено Департамент агропромислового розвитку обласної державної 

адміністрації: 

1 Про виконання рішення обласної ради від 22.11.2011 № 9-1/VІ «Про 

обласну цільову програму «Село Черкащини – 2020»;  

2 Про виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-4/VI «Про 

програму підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року»;  

3 Про виконання рішення обласної ради  від 20.04.2018 № 22-22/VII «Про 

обласну програму створення регіональної системи дорадчої служби для 

розвитку та підтримки фермерських господарств, сільськогосподарських 

виробничих та обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 2018-2020 

роки»; 

4 Про виконання рішення обласної ради від 20.01.2014 № 28-3/VI із 

змінами від 24.03.2017 № 13-10/VІІ, 07.09.2018 № 24-38/VII та 12.06.2020                    

№ 37-39/VII «Про програму розвитку рибного господарства водойм Черкаської 

області на 2014-2020 роки»;  

5 Про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-6/VIІ «Про 

програму з охорони і підвищення родючості ґрунтів Черкаської області 

«Родючість 2016-2020» 
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Доповідає: 

Шендрик 

Тетяна Володимирівна 

- в.о. директора Департаменту агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

 

Голосування за порядок денний: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Гончаренко В.Г. запропонував обрати секретарем постійної комісії 

Сегеду Юрія Юрійовича. 

 

ВИРІШИЛИ: обрати секретарем постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних відносин Сегеду Юрія Юрійовича. 

 

Голосування: 

«За» –  3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної  

ради «Про погодження проєкту землеустрою щодо встановлення (зміни) меж 

міста Христинівка» та зазначила, що обласна рада погоджує проєкт 

землеюстрою, а встановлює межі – Верховна Рада України. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Помченко О.В. з пропозицією щодо розгляду питання на пленарному 

засіданні за умови присутності Христинівського міського голови. 

Гончаренко В.Г. поінформував, що проєкт землеустрою міста 

Христинівки перебуває на розгляді в обласній раді тривалий час. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради проєкт рішення «Про погодження проєкту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) меж міста Христинівка» за умови присутності на 

пленарному засіданні доповідача із зазначеного питання – Христинівського 

міського голови Наконечного М.М. 

Висновок  5/1 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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3. СЛУХАЛИ: 

Даниленка С.М. – Про затвердження звіту за 2020 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2018-2020 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки.  

Проєкт рішення, пояснювальна записка додаються до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

звіту за 2020 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки та звіту з 

оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018-2020 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок  5/2 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. поінформувала про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік». 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

Висновок  5/3 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Доманський В.М. поінформував, що проєктом рішення «Про надання 

земельної ділянки в постійне користування» пропонується надати 

комунальному закладу «Черкаський академічний обласний український 

музично-драматичний театр імені Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради»  

у постійне користування земельну ділянку площею 0,1618 га, що знаходиться 

за адресою: Черкаська область, м. Черкаси, вул. Симоненка, будинок 5а,  

під будівлею допоміжного корпусу театру. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення "Про надання земельної ділянки в 

постійне користування" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок  5/4 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Доманський В.М. поінформував, що враховуючи зміну найменування 

Ладижинської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської 

обласної ради на «Ладижинська спеціальна школа Черкаської обласної ради», 

проєктом рішення пропонується припинити право постійного користування 

земельними ділянками Ладижинській спеціальній загальноосвітній школі-

інтернату та одночасно надати земельні ділянки на праві постійного 

користування Ладижинській спеціальній школі відповідно до нової назви. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про припинення права постійного 

користування земельними ділянками та надання їх у користування»  

та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок  5/5 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Чубань С.В. поінформував про закінчення у 2020 році терміну дії 

рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VIІ «Про Програму регулювання 

чисельності безпритульних тварини гуманними методами у Черкаській області 

на 2016-2020 роки». Зазначив, що у виконанні заходів Програми брали участь 

декілька структурних підрозділів обласної державної адміністрації, велику 

роботу проведено міськими радами.  

Інформація про виконання рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016  

№ 9-7/VIІ «Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварини 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки» взяти до відома.  

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 07.10.2016 № 9-7/VIІ «Про Програму регулювання чисельності 

безпритульних тварини гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 

роки» (зі змінами) у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Висновок  5/6 додається до протоколу. 
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Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ:  

Бондаренко В.О. поінформував про те, що підготовлена управлінням 

захисних масивів дніпровських водосховищ узагальнена інформація про 

виконання заходів екологічної програми «Чистий Дніпро» надіслана депутатам 

обласної ради для ознайомлення.  

Інформація про хід виконання рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 

№ 21-2/VI «Про обласну екологічну програму «Чистий Дніпро» в розрізі 

обласної програми «Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 року» взяти 

до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

Висновок  5/7 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Шендрик Т.В.  поінформувала про те, що на виконання заходів обласної 

програми боротьби з амброзією полинолистою у Черкаської області у 2020 році 

Департаментом агропромислового розвитку обласної державної адміністрації 

розроблені Методичні рекомендації та інформаційні брошури щодо ефективної 

ліквідації амброзії, які розповсюджені у соціальних мережах, надіслані 

територіальним громадам області, керівникам великих господарств. 

Інформація про хід виконання рішення додається до протоколу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Гончаренко В.Г. з пропозицією привести текст Програми у відповідність 

до нового адміністративно-територіального устрою області.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

07.09.2017 № 16-20/VIІ «Про обласну програму боротьби з амброзією 

полинолистою у Черкаської області на 2017-2021 роки» взяти до відома та 

продовжити контроль за виконанням рішення. 

2. Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації спільно з Головним управління 

Держпродспоживслужби в Черкаській області внести зміни до програми 

відповідно до нового  адміністративно-територіального устрою. 

Висновок  5/8 додається до протоколу. 
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Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Шендрик Т.В. поінформувала, що у 2020 році закінчився термін дії  

5 обласних програм, головним виконавцем заходів яких визначено 

Департамент агропромислового розвитку обласної державної адміністрації: 

1) обласна цільова програма «Село Черкащини – 2020»; 

2) програма підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року; 

3) обласна програма створення регіональної системи дорадчої служби для 

розвитку та підтримки фермерських господарств, сільськогосподарських 

виробничих та обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 2018-2020 

роки; 

4) програма розвитку рибного господарства водойм Черкаської області на 

2014-2020 роки; 

5) програма з охорони і підвищення родючості ґрунтів Черкаської області 

«Родючість 2016-2020». 

Шендрик Т.В. зазначила, що інформація про виконання цих програм була 

надіслана депутатам для ознайомлення. 

Інформації про хід виконання рішень додаються до протоколу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Гончаренко В.Г., Помченко О.В. з пропозицією розробити та внести на 

розгляд обласної ради нові відповідні програми. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 22.11.2011   

№ 9-1/VІ «Про обласну цільову програму «Село Черкащини – 2020» взяти до 

відома та погодити зняття з контролю в постійній комісії у зв’язку із 

закінченням терміну його дії.  

Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації розробити нову обласну цільову програму «Село 

Черкащини». 

2. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 24.04.2015  

№ 39-4/VI «Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року» 

взяти до відома та погодити зняття з контролю в постійній комісії у зв’язку із 

закінченням терміну його дії.  

Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації розробити нову програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області. 

3. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 20.04.2018  

№ 22-22/VII «Про обласну програму створення регіональної системи дорадчої 

служби для розвитку та підтримки фермерських господарств, 
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сільськогосподарських виробничих та обслуговуючих кооперативів  

у Черкаській області на 2018-2020 роки» взяти до відома та погодити зняття 

з контролю в постійній комісії у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації розробити нову обласну програму створення 

регіональної системи дорадчої служби для розвитку та підтримки фермерських 

господарств, сільськогосподарських виробничих та обслуговуючих 

кооперативів у Черкаській області. 

4. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 20.01.2014  

№ 28-3/VI із змінами від 24.03.2017 № 13-10/VІІ, 07.09.2018 № 24-38/ VII та 

12.06.2020 № 37-39/VII «Про програму розвитку рибного господарства водойм 

Черкаської області на 2014-2020 роки» взяти до відома та погодити зняття 

з контролю в постійній комісії у зв’язку із закінченням терміну його дії.  

Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації розробити нову програму розвитку рибного 

господарства водойм Черкаської області. 

5. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016  

№ 9-6/VIІ «Про програму з охорони і підвищення родючості ґрунтів Черкаської 

області «Родючість 2016-2020» взяти до відома та погодити зняття з контролю 

в постійній комісії у зв’язку із закінченням терміну його дії.  

Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації розробити нову програму з охорони і підвищення 

родючості ґрунтів Черкаської області «Родючість». 

Висновок  5/9 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В. ГОНЧАРЕНКО 

 

 

Секретар        Ю. СЕГЕДА 


